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1. Mötet öppnades. 
Närvarande: Milan Kolar(mötesordförande), Anna-Lena Nilsson (mötessekreterare), Peter 
Forsström, Mikael Rydberg, Daniel Solberg, Kristina Wenzel, Conny Ström, Bo Hedlund och 
Malin Axner. 
 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Genomgång av ekonomiska läget. 
Malin har fått hjälp av föregående kassör i väntan på att ansökan om hennes roll som 
firmatecknare ska bli klar så hon själv kan hantera betalningar ut/in. 
 
Räkning har betalats för inköpta böcker. Kanot har fått sina medlems och 
uppställningsfaktura för kanotförvaringen. 
Ny kätting har köpts för underhåll av bryggor. 
 
Det diskuteras om att justera debiteringen av nya inbetalningen till bryggfond från 500:- till 
1000:- eftersom inköpet av kätting var hög. Dock räcker fonderade pengar i dagsläget, så 
inget beslut togs om att ändra nu. 
 
En checklista med vilka avgifter som ska debiteras vem och när behöver sättas upp så de 
administratörer som ska handha fakturering har en minneslista. Malin och Kristina är i behov 
av denna lista. 
 
Nya BAS-plattformen har ännu inte lanserats. När den gör det ska de hos oss som använder 
BAS delta den utbildning som utlovats. 
 
Förslag om att styrelsemedlemmar ska kunna hjälpa Malin och Kristina med 
fakturapåminnelser godkändes. Att påminna om obetalda förfallna fakturor är en extra 
tidsbelastning efter de gjort sitt arbete med att skapa och skicka fakturan. En välkommen 
hjälp med administrationen. 
 

4. Varvsfrågor. 
Reklamation av livräddningsbåten. Leveransförsening beror på strul med produktion. 
Leverantörens löfte om att vi ska få en ny kvarstår. 
 
Vad krävs för att ta emot större/tyngre båtar. 
Inget nytt i ärendet. 
 
Uppgörelse gällande segelsektionens båtskjul. 
Seglingssektionen har löfte om att köpa skjulet, när det sker står klubben som ägare. Om 
seglingssektionen inte kan finansiera hela köpet har varvssektionen gått med på att låna 
pengar för avbetalning på en 5-år period. Köpet ska genomföras senast 1/7 2023. 
Seglingssektionen arbetar med lösningar för finansieringen. 
 
Köp av två nya bänkar. 
Två nya sittbordsbänkar har beställts för uppställning utanför klubbstugan. Det blir fler 
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sittplatser utanför inglasningen. 
 
Renovering kedjor och tyngder flytbrygga. 
Undervattensförankringen är efter undersökningar av den ena flytbryggan i mycket dåligt 
skick. Det bästa anses vara att byta ut både bojstenar och kätting för att säkra förankringen. 
Med all sannolikhet är även den andra flytbryggans förankringar i samma dåliga skick 
eftersom de installerats samtidigt. 
 
Bidragsansökan kaj och jolleskjul. 
SNBK har haft besök av både SSF och SISU RF för att informera sig om vår befintliga 
anläggning. Seglingssektionen har ansökt om bidrag för renovering av jolleskjul och pirens 
kajband. Enligt SISU RF såg de positivt på möjligheterna att erhålla bidrag. Inget är ännu klart. 
 
Brev om depositionsavgift för båtar som ej är sjösatta på tre år. 
Milan tar på sig att först ringa upp berörda båtägare. Beslutet om fakturering på 10.000SEK 
är taget tidigare, men detta har hittills inte verkställts. Fakturering bör ske till hösten i år. 
 
Övriga varvsfrågor. 
Nya pumpen har anlänt och förberetts för digital administration av Bo Hedlund. 
Administrering och sammanställning av fakturaunderlag bör hanteras av diesel-gruppen. 
Mårten Behm föreslås att tillfrågas om att vara registeransvarig. 
Info-brev till medlemmar är förberett med info om APP som ska laddas ner och hur man 
registrerar sig för användning. 
Styrelsen föreslår att debitering kan ske 2ggr/år. Priset på dieseln sätts efter varje 
tankuppfyllning och gäller tills nästa tankningstillfälle. Det ska även fortsättningsvis tankas 
”blank diesel”. 
 
Det finns idéer om att flytta jolleskjul och installera spolplatta. Men det finns även andra 
idéer om hur bottentvätt. 
 
Brandinspektion har genomförts. Styrelsen fick vid mötet inte läsa sammanställningen av 
genomgången. Informationen som gavs var att inspektörerna i ”stort sett var nöjda” men att 
de krävde brandsläckare på bryggorna. 
 
Hjärtstartaren behöver flyttas till en central åtkomlig plats. Idag är den inlåst i klubbstugan. 
 
Klagomål finns om båtkörning i hamnbassängen som skapat svallvågor. En påminnelse ska 
mailas ut till alla medlemmar om att köra sin båt så den inte skapar svall. 
 
TV:n i klubbstugan fungerar inte. Micke och Peter får i uppdrag att lösa problemet (ex. köpa 
ny digitalbox eller ny TV eller ny kanalsök eller annat som krävs). 
 

5. Nytt från Ungdoms/seglings/tävlings/sektionen. 
Daniel redogör för genomförda jolletävlingar under helgen. Även information om en 
lägerhelg som ska genomföras 1:a Juli. 
Fråga ställdes om möjlighet till lägerdeltagarnas övernattningsmöjlighet i SNBK klubbstuga 
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under 1:a Juli-helgen. Styrelsen beslutade att det var okej att utnyttja klubbstugan även för 
övernattning under lägerhelgen med start 1:a Juli. 
 
SM – Mårten Andersson leder planeringen. 
Planerat finns att genomföra två seglingar, Dygnet Runt och Klampenköret. 
Intresset för Sommardraget har varit litet de senaste åren, då seglingen haft anknytning till 
en årlig fest, vilken varit inställd två år i rad pga corona så fanns stor osäkerhet kring årets 
genomförande. Styrelsen beslutar därför att lägga Sommardraget på paus 2022. 
Idéer finns om en ”nystart” för Sommardraget i ett nytt utförande. 
 
Seglingssektionen avser att sälja båt 606 nr. 334. Vid ägarbyte ändrar Malin så vi ej längre 
betalar försäkring för den här båten. 
 

6. Övriga frågor. 
Nya nycklar behövs. Idag sköter Conny Ström nyckellistan och debiteringen utan att redovisa 
den i något av våra administrationssystem. Det kan vara bra att genomföra debiteringen i 
BAS för att få en bättre uppföljning av nycklar. Ingen ändring i tillvägagångssättet planeras 
att genomföras just nu. 
 
Sponsorpengar för reklamskyltar har erhållits. Nya sponsorer ska även bekosta sin egen skylt 
(120x50cm liggande plåt utan falsar). 
 
Information delges om att en skolbåt lossnat från sin förtöjning. Informationen 
vidareförmedlas till ansvariga för seglarskolan för att införa extra kontroll så att det inte kan 
hända igen. 
 
 

7. Mötet avslutas 
Nästa möte 15/8. 


